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فرماندار بستانآباد در جلسه شورای اداری شهرستان بستان آباد :

توسعه شهرستان دغدغه اصلی است | خدمت به مردم با انگیزه مضاعف و صرفهجویی در
انرژیها

هدف همه ما توسعه شهرستان است و این دغدغه اصلی فرمانداری بستانآباد است.

فرماندار بستان آباد: هدف همه ما توسعه شهرستان است و این دغدغه اصلی فرمانداری بستان آباد است. | خدمت به مردم با انگیزه مضاعف و صرفه جویی در انرژی ها از اهم خواسته های فرماندار

بستان آباد در جلسه شورای اداری شهرستان بستان آباد بود.

فرماندار شهرستان بستان آباد در جلسه شورای اداری این شهرستان، ضمن قدردانی از حضور پرشور مردم در مراسم ایام الله دهه فجر، تاکید کرد: حضور مردم در این ایام، از جمله افتتاح پروژه ها و

راهپیمایی 22 بهمن، ستودنی بود و این امر تکلیف مدیران را سنگین تر کرده است. باید با انگیزه مضاعف به مردم خدمت کنیم.

به گزارش روابط عمومی فرمانداری بستان اباد، رسول یعقوبی در جلسه شورای اداری این شهرستان، ضمن قدردانی از حضور
پرشور مردم در مراسم ایام الله دهه فجر، تاکید کرد: حضور مردم در این ایام، از جمله افتتاح پروژه ها و راهپیمایی 22 بهمن،

ستودنی بود و این امر تکلیف مدیران را سنگین تر کرده است. باید با انگیزه مضاعف به مردم خدمت کنیم.

فرماندار بستان آباد با بیان اینکه قصد انتقاد از مسئولان قبلی را ندارد، اظهار داشت: هدف همه ما توسعه شهرستان است و این
دغدغه اصلی فرمانداری بستان آباد است.

دکتر یعقوبی با تاکید بر اهمیت برخورد مناسب با ارباب رجوع در ادارات، گفت: باید قدر این مردم همیشه همراه را بدانیم و در
رفع مشکلات از یکدیگر سبقت بگیریم. خدمت به مردم باید بر اساس منطق و عقلانیت و با رهبری های مدبرانه مقام معظم

رهبری صورت گیرد.

فرماندار بستان آباد از تمامی ادارات خواست تا مشکلات و کمبودهای خود را به صورت مکتوب اعلام کنند تا با استفاده از
ظرفیت های استانی و وزارتخانه ها در صدد رفع آن ها قدم برداشته شود.

دکتر یعقوبی بر حضور به موقع مدیران در جلسات تاکید کرد و گفت: حضور رئیس ادارات در جلسات ضروری است، چرا که
جلسات فرمانداری جلسه تصمیم گیری و خروجی دار است.

فرماندار بستان آباد از شهرداران و دهیاران خواست تا با آماده سازی شهرها و روستاها، برای استقبال از مسافران نوروزی اقدام
کنند.

دکتر یعقوبی با تاکید بر لزوم بررسی تخصصی مصوبات جلسات توسط مدیران ادارات، اظهار داشت: مدیران باید مصوبات
جلسات را با همفکری از کارشناسان به صورت تخصصی بررسی کرده و پاسخگوی مسائل مصوب شده باشند.

فرماندار بستان آباد در پایان بر اهمیت صرفه جویی در مصرف انرژی تاکید کرد و گفت: آیندگان هم در انرژی های موجود سهیم
هستند و باید در صرفه جویی حامل های انرژی نهایت دقت لحاظ شود.
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